
Rowerem pod prąd będzie można jeździć na ul. Kościelnej

Takie rozwiązanie od dawna sprawdza się w innych miastach, teraz będzie też w Białymstoku. Na początku października
władze miasta chcą wprowadzić tak zwany kontraruch, czyli możliwość jazdy rowerem pod prąd na ulicach
jednokierunkowych.

Będzie to możliwe na ulicy Kościelnej. Jak mówi prezydent Białegostoku Tadeusz
Truskolaski, takie rozwiązanie jest dobre zarówno dla kierowców, jak i rowerzystów.
Jego zdaniem i kierowcy, i rowerzyści będą zwracali większą uwagę na innych
użytkowników dróg. Ponadto cykliści powinni się czuć bezpieczniej, widząc samochód
przed a nie za sobą. - Warto też przyzwyczajać kierowców, że w centrum, jak i poza
nim, rowerzyści są pełnoprawnymi użytkownikami dróg - dodaje Tadeusz Truskolaski.

 

Dyrektor Zarządu Dróg Miejskich Bożena Zawadzka podkreśla, że jazda pod prąd
rowerem po ulicach jednokierunkowych będzie wymagała też specjalnych przepisów -
między innymi ograniczenia prędkości do 30 km/h czy wydzielenia pasa dla
rowerzystów.

 

Jeżeli takie rozwiązanie sprawdzi się, to władze Białegostoku planują wprowadzenie
kontraruchu na innych jednokierunkowych ulicach w mieście, np. na Zamenhofa czy
Bema. Testy rozpoczną się 8 października. 

Za: Polskie Radio Białystok
http://www.radio.bialystok.pl/wiadomosci/index/id/127117
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